
Styremøte 

 

09.04.2024 

Kl. 09:00 

 

 

Til stede: 

Leder     Eirik Birkeland                                                                                 

1. Nestleder   Trond T. Haugbjørg 

2. Nestleder    Frode Nirisen 

HVO/Styremedlem  Anbjørn Lærdal 

HVO/Styremedlem  Arild E. Andersen 

HVO/Styremedlem  Bjørnar Berger 

HVO/Leder EK-Land   Ståle Skretting – Referent 

 

Åpning 

1.1. Eirik åpnet møtet kl.09:00. 

 

2. Protokoller og referater  

2.1. Eirik gikk gjennom referatet fra styremøtet mandag 4. mars. Referatet ble godkjent. 

 

3. Organisasjon og verving 

3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. 

Oversikten viser 3 nye medlemmer siden forrige styremøte. 

3.2. Gjennomgang årsmøtesaker LO Rogaland og eventuell representant fra Ekofisk-

Komiteen til årsmøtet i LO Rogaland. Trond gikk gjennom saksliste og 

årsmøtepapirene fra innkallingen. Årsmøtet arrangeres 18. april i Folkets Hus, 

Stavanger. Det ble besluttet å ikke sende representant til møtet. 

Det ble informert om ny delegatfordeling til årsmøtet i LO Rogaland fra og med 

2025, hovedessensen i endringene er at det er forbundet som fordeler delegater i 

stedet for avdelingene 

3.3. Avklaringer TV valg. Eirik gikk gjennom sak fra valgkomiteen om å avklare hvordan 

TV valg for Remote organisasjonene skal gjennomføres. Det ble besluttet et avvik 

fra vedtektene. Vedtak på saken ble: Valg av Eldfisk B kampanje og Eldfisk B 

mellomkampanje kjøres som ett valg og en organisasjon etter valget. Forslag til 

vedtektsendring fremmes for neste årsmøte. 

 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 

4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Nytt regelverk om arbeidsavtaler blir gjort gjeldende fra 1. juli 2024. 



- Informasjon om skjema for nattskiftsøknad og forlenget oppholdsperiode 
offshore inn i personalhåndboken. 

- LO sin kongressdebatt i 2025. 
- Revisjon av LSU prosedyren. 
- Den nylig utgitte boka «BRUTT LENKE» er innkjøpt av Ekofisk-Komiteen. 

Eksemplarer sendes offshore for bruk i fellesområder. 
- Oppstartsmøte i nattskiftutvalget er gjennomført. 

 
4.2. Årets lønnsforhandlinger. Eirik informerte at siden forrige styremøte har det blitt 

arrangert tariffkonferanser på Bransjeavtalen (20. mars) og Operatøravtalen (21. 

mars). I disse møtene blir krav fra operatørbedrifters fagforeninger gjennomgått og 

diskutert. Årets lønnsoppgjør er et hovedoppgjør og Ekofisk-Komiteens 

forhandlingsutvalg i 2024 er Eirik Birkeland, Trond T. Haugbjørg, Ståle Skretting, 

Lars Nag og Anbjørn Lærdal. I de sentrale forhandlingene på avtalene møter Eirik 

Birkeland og Trond T. Haugbjørg på Operatøravtalen og Eirik Birkeland og Ståle 

Skretting på Bransjeavtalen. 

4.3. Konfidensiell sak. Trond gikk gjennom sak. 

 

5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Budsjett og regnskap. Trond gikk gjennom budsjett frem til dags dato. Regnskap 

viser vi er innenfor budsjett. 

5.2. SR-Bank informerer. Nina Jacobsen og Jorunn Vadla fra SR-Bank var invitert til 

møtet for å gå gjennom Ekofisk-Komiteens portefølje i banken og forvaltningen av 

denne. Det må signeres ny forvaltningsavtale, i den forbindelse vil det kalles inn til 

ekstraordinært styremøte for å gi signaturrett til en engere krets fra styret. 

 

6. Konferanser, kurs og studiearbeid 

6.1.  

 

7. Prosjekter 

7.1. ORM. Arild informerte om status. Prosjektet har besluttet å vente med 

implementering til etter revisjonsstansen 2025. Ny dato for å sette ORM i drift er satt 

til 1. oktober 2025. 

7.2. Eldfisk Nord. Anbjørn informerte om status og arbeid som pågår i prosjektet. Feltet 

har planlagt produksjonsstart i Q2 2024. 

7.3. Fjerningskampanjen. Arild informerte om status i prosjektet og om arbeid som er 

planlagt gjennomført i Tor/EldFF i 2024. Arbeid i prosjektet i 2024 er: I mars/april vil 

SSV Thialf fjerne overbygning på 2/4-E TOR før SSV Sleipnir kommer ut på feltet i 

mai/juni for fjerning av understell. SSV Sleipnir vil også stå for fjerning av den gamle 

fakkelstrukturen på Eldfisk Kompleks. 

7.4. NxtGen ERP. Ingen informasjon. Jone Stapnes deltok ikke på styremøtet. 

7.5. Dysleksiprosjektet. Trond og Ståle informerte om status, arbeid som pågår eller som 

er planlagt og om arbeid som har blitt gjennomført i prosjektet siden forrige 

styremøte: 

- 5 ConocoPhillips delegater deltok på dysleksi konferanse i Oslo 13. mars. 

- Det er planlagt bedriftsbesøk til Glencore i Kristiansand 14. august. 

- Det er også planlagt besøk til andre bedrifter som har erfaring i dette arbeidet. 

- Pågår arbeid med egen side på The Mark. 

- Ekofisk-Komiteen har hatt en artikkel om arbeidet på sin hjemmeside. 



- Gjennomføres regelmessige møter internt i prosjektet. 

- Flere ansatte har tatt kontakt med ønsker om å bidra i dette arbeidet. 

 

8. Bedriftsinterne saker 

8.1. Velferd. Anbjørn og Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. 

 

9. Vernefaglig  

9.1. Granskinger:  

- Arild informerte om lokal gransking på land etter en datasikkerhetshendelse 

oppdaget på Eldfisk Kompleks. Det ble, etter omfattende søk og gjennomgang av 

servere tilknyttet CCTV systemet, funnet et virus ved navn Conficker. Gransking av 

hendelsen pågår. 

- Anbjørn informerte om gransking som nettopp har startet i forbindelse med 

gasslekkasje på Tommeliten. 

9.2. KHVO informerer. Frode informerte om: 

- Frode informerte om oppfordring fra IE&FLT og LO om å gi tilbakemelding på 

arbeid med regulering av HMS-opplæring i bedriften. Arbeidsgruppe er nedsatt. 

Henrik Fjeldsbø (IE&FLT) og Bergliot Fuhr Lunde (LO) ønsker tilbakemelding til 

arbeidsgruppen i løpet av april. 

- AKAN/Attføring. Ingen informasjon fra Ståle. Det har ikke vært møter siden sist 

styremøte. 

10. Eksterne engasjement 

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om følgende: 

- Saker fra forbundsstyret. 

- Seieren i forbindelse med streiken i SLB UK og gjennomgang fra LO sin 

juridiske avdeling av saken. 

10.2. Industri Energi HMS utvalg. Frode informerte om aktuelle saker fra IE&FLT sitt 

HMS-utvalg møte i mars: 

- Equinor har bestilt nye helikopter. 5 stk. AW 189 og 10 stk. Bell 525. 

- Flere bedrifter arbeider med å få på plass prosjekt for Dysleksivennlig 

arbeidsplass. 

- AML opplæring i bransjen. Halliburton har nå passert 300 personer på AML 

opplæring for verneombud og AMU representanter. De har potensiale for 

opplæring til 500 personer. Kursene går på engelsk og norsk. 

10.3. Industri Energi HVO nettverk. Ingen informasjon. Det har ikke vært møter 

siden sist styremøte. 

10.4. LO helikopterutvalg. Frode informerte om følgende saker: 

- Utfordrerne med lekkasjer i vinduene på S92 ved regnvær. 

- Problem med passasjerseter på S92. Det arbeides med å få nye seter, men det 

er på nåværende tidspunkt ikke stort fokus fra produsent på dette. 

 

11. Andre pågående aktiviteter 

 

 

Møtet avsluttet kl.17:30 


